
»20 let prej«
Aleksander Dumas je

menil, da je 20 let že kar pre-
cejšnja doba. Je, pa ni!

V športu lahko je. Glejte:
Pred 20 leti je bil svetovni re-
kord v teku na 100 m še 10,2
sekund, danes je 9,9 sek. V
skoku v višino 222 cm, danes
236cm, smučarski letalci so
poleteli 132 m, danes 181 m.
Plavalci so se na 100 m prosto
bojevali z minuto, danes so že
več kot 10 sek. pred njo.

No, pa še tole:
Pred 20 leti je bil Tone

Žabjak eden najbolj talenti-
ranih mladih nogometnih vra-
tarjev. Danes je za njim I.
zvezna liga in je predsednik
IO TKS Ljubljana Moste-
Polje.

Dušan Pirc je bil še mladi-
nec in rezerva (in »enfant ter-
rible«), potem pa eden naj-
boljših rokometnih vratarjev
v SFRJ, danes pa je sekretar
interesne komunalne skupno-
sti Ljubljanu Moste-Polje. V
plavanju gre še hitreje. An-
drič, Robida, Klešnik, Dimic.
Potočnik so bili tedaj še
osnovnošolčki, potem državni
reprezentanti v plavanju,
sedaj pa so že zdavnaj zapu-
stili tekmovalne bazene.

Nekako pred 20 leti sem
začel sodelovati v tedanji
Moščanski skupnosti s kakim
člankom. Potem sem skoraj
10 let skrbel in pisal za
športno stran »moščanski«,
»poljski« in »zaloški« športse
je redno odražal na ten stra-
neh.

Skupaj z bralci MTIO izbiruli tudi
najboljše športnike občine. Pa je
tudi že več let, ko mc je dolžnost
potegnila iz občine in s tem iz
moščanske — Naše skupnosti.

Sedaj jo le še redno berem.
Pred 20 leti so bili še z nami ne-

kateri tovariši, ki so bili med
tvorci športa v občini. Mladi so
bili, pa jih ni več.

Milivoje Tasič, ki je prvi iz-
črpno pisal o športu v Vlsk in bil
prvi tajnik občinske zveze za tele-
sno kulturo.

Tone Lokar je prinesel v Moste
košarko: danes je to Slovan — II.
zvezna liga.

Vili Pfundtner, duša nogomet-
nega kluba Slovan. Janez Wallas,
trener in sekretar košarkarjev

Slovana. Vekoslav Bregant, prvi
in dolgoletni predsednik — TVD
Partizan Moste — in še kdo.

Vse je prezgodaj pobrala za-
hrbtna bolezen. Njihovo delo na-
daljujejo drugi. Tudi v Naši
skupnosti.

Mladinci izpred 20 let so danes
funkcionarji. današnji bodo čez
leta. Upam, da bo tako tudi z
Našo skupnostjo in njeno športno
rubriko.

Za jubilej — na mnoga leta!
JANEZ VIRK


